
Vragen van D66 aan wethouder Voorink over Gemeentelijke binnensportvoorzieningen, 
zwembad De Lieberg

Het beheer van de gemeentelijke binnensport voorzieningen wordt momenteel uitgevoerd door de 
firma Optisport. De huidige aanbesteding eindigt op 31 december 2020.

– Wanneer wordt de nieuwe aanbesteding uitgeschreven?
– Heeft er een evaluatie plaatsgevonden samen met de gebruikers, met name de 

sportverenigingen, die van de verschillende accommodaties gebruik maken.
– Zo ja, wat zijn de getrokken conclusies?
– Zo nee, zal er een evaluatie plaatsvinden? Wanneer of waarom niet?

Vorig jaar zijn er pilot projekten geweest aangaande het in eigen beheer nemen van onderhoud en 
exploitatie van enkele buitensport faciliteiten. Enkele gebruikers van binnensport accommodaties 
hebben aangegeven, zelf de exploitatie van hun accommodatie in de hand te nemen.
Met name De Robben en Torpedo hebben een plan opgevat om de exploitatie van zwembad De 
Lieberg onder te brengen in een 'Zwembad Exploitatie Stichting' in samenwerking met de Gemeente.

– Is de Wethouder bereid om dit plan te overwegen?
– Is de Wethouder bereid om bij de binnensport verenigingen te inventariseren of de behoefte 

bestaat om deel te nemen aan de exploitatie van hun sport faciliteiten?
– Kan de Wethouder de wenselijkheid onderzoeken van een dergelijke constructie vanuit het 

oogpunt van de Gemeente?

NB Een aantal scholen beschikt niet, of niet over voldoende gymzalen om hun leerlingen inpandig 
gymlessen aan te bieden. Hierdoor krijgen we de situatie dat openbare scholen een deel van hun 
budget kwijt zijn aan de huur van sporthallen binnen de gemeente. Het is uiteraard wenselijk dat de 
bestaande sportfaciliteiten zo optimaler gebruikt worden, echter niet tegen hoger dan noodzakelijke 
kosten.

– Indien de Gemeente ism. een Stichting de exploitatie op zich neemt, kunnen de kosten van 
zaal/badhuur voor scholen en verenigingen dan lager uitvallen aangezien er geen 
winstoogmerk bestaat bij een Stichting?

– Kan de wethouder toezeggen, dat hij de bevindingen en conclusies van al het bovenstaande zal 
delen met de Raad, voordat een eventueel nieuwe aanbesteding wordt uitgeschreven?
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